
Zápis z 12. zasedání grémia PRF, ERF a RTPCF 
ŘKF u kostela sv. Jakuba Staršího Praha 10 – Petrovice 

 
 
Datum konání:       20. 6. 2011 
Místo a čas:             fara  Edisonova 17, Praha 10 - Petrovice,  
Přítomni:  (bez titulů): 
členové PRF: Pavlína Čančarová, Renata Černá,  M.Nedoma, Jiřina Němcová,  
                        Miloš František Převrátil, J. Fišer 
členové ERF:  Renata Šimková, Vladimír Obrátil 
za RTPCF:  
Nepřítomni: Jan Kárník, Helena Havránková, R. Farion 
za AP: Ing. Jelínek 
Hosté: Ing. arch. Jiří Hůrka  
             
 

- Ing. arch. Hůrka rámcově sdělil průběh souhlasných stanovisek potřebných k získání 
územního rozhodnutí, přičemž zatím se nevyskytly žádné závažné nedostatky 

- předložil fotodokumentaci podlah, stěn a stropů z  Fakulty architektury a Technické 
knihovny  

- návrh arch. kanceláře: 
sál: - strop z pohledového betonu s prvky betonových trámů, v kombinaci barev na 
stěnu např. temně modrá (tyrkys) +  lastury v betonu, 
podlaha v sále:  betonová stěrka tmavo-šedá 
                          červená keramická dlažba  
                          dřevo (dub, buk) 
                          kombinace dřevo a stěrka 
                          parkety 
     (světlý dub na podlaze, beton na stropě, modrá stěna s lasturami) 
               
venkovní prostor: dlažba - zatravňovací betonové dlaždice nebo dlažba stejná jako 
vnitřní s průchodem ven + přidaný pohlcovač vody 
podlaží: monolitický strop 
kuchyně – dřevěné trámy, možnost koupit malované barokní trámy z Malé strany 
učebna, herna, kancelář – marmoleum  
střecha – tmavo-šedý eternit 
 

- harmonogram: dopracování stavebních povolení – září/říjen 2011 
- demolice, stavební základy – podzim 2011 
 
- budou zpracovány jednoduché pohledové studie vnitřního interiéru v různých 

barevných provedeních (tato fáze projektu není začleněna ani vyčíslena ve smlouvě) 
 
- byla předložena faktura ve výši 6.750 Kč za dodatečné úpravy projektové 

dokumentace, které byly provedeny na základě požadavku AP již jednou schváleného 
projektu po jednání dne 19.4.2011, přičemž bylo nutné přepracovat 3 paré projektové 
dokumentace 

 
- proběhla diskuze o materiálech 

 
 

  
2011-06-21                                                                                                                           zapsala: Ing.Šimková 


